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Ylöjärven seuraparlamentti, Muistio 
 
Aika ja paikka: To 18.1.2024 klo 17.30, Siltatien koulu 
 
Paikalla  

 

Sini Aalto, Ylöjärven kaupunki  

Jyrki Tanhuanpää, Ylöjärven kaupunki  

Heikki Puttonen, Ylöjärven kaupunki (Sihteeri) 

Juha Alhamo, Hyvinvointilautakunta  

Timo Korsumäki, Hämeen liikunta ja urheilu  

Mira Ronkainen, Shotokan karateseura 

Sanna Sintonen, Goodwill Riders  

Juha Koljonen, Ylöjärven Ryhti  

Ari-Pekka Kangasmäki, Ylöjärven Ilves  

Maria Nummela, Ylöjärven Isku  
Timo Mäkinen, Ylöjärven urheilijat  
Erkki Lahtinen, Mutala Jr.  
Arto Paananen, Ylöjärven Pallo  
Tapio Tuohino, Ylöjärven Olkkoset  
Emmi Sarvijärvi, Parkkuun Leijonat (Puheenjohtaja) 
Tapio Ala-Rautalahti Ylöjärven kaupunki  

 

1. Kokouksen avaus ja paikallaolijoiden toteaminen 
 
- Liikuntapäällikkö avasi kokouksen klo 17.38 

 
2. Seuraparlamentin kokoonpanon muutos ja puheenjohtajan valinta vuodelle 2024 

 
- Juha Alhoma esitti Emmi Sarvijärveä (Parkkuun leijonat) seuraparlamentin puheenjohtajaksi, 

jonka jälkeen hänet valittiin tehtävään yksimielisesti. 
 

 
3. Siltatien liikuntahalli 
 

- Siltatien rehtori Tapio Ala-Rautalahti kertoi uuden koulun ja liikuntahallin rakennusprojektista. 
2022 keväällä aloitettu ja kolmasvaihe on vielä tulossa 5.–9.luokille. 

 
- Koululta löytyy hyvät tilat tapahtumien pitoon ja niitä voi vuokrata kaupungilta. Myös 

oppilaskunnan tilaa voi hyödyntää. 
 
- Tehtiin Siltatien rehtorin johdolla kierros liikuntahallin tiloihin. 
 
- Siltatien liikuntahalli on seurojen käytössä helmi-maaliskuun aikana. Liikuntapäällikkö tiedottaa 

tarkemmasta hallin käyttöönotosta. 
 

 
4. Seuraparlamentin vuosikello 2024 ja vuoden 2023 arviointi 

 
- Keskusteltiin vuodesta 2023, Lamminpäällä vierailu koettiin mieluiseksi. Kokous rytmi on ollut 

sopiva 4 krt/vuosi. Keskustelut ollut asiallista. Edelleen toivottiin lisää seuroilta asioita 
kaupungille päin. 

 
- Liikuntapäällikkö kertoi 2024 vuosikellosta. Päivitetään se Seuraparlamentin verkkosivuille. 

https://www.ylojarvi.fi/seuraparlamentti/
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- Keskusteltiin kumppanuuspöytä uudistuksesta liikunnankumppanuuspöytä mallista. Koettiin, 
että muiden liikunta-alan toimijoiden mukaan ottaminen on riski seuroille. Pohdittiin myös, 
tulisiko silti pitää erillinen seurafoorumi kerran vuodessa. 

 
  

 
5. Lautakuntien sekä liikuntapalveluiden ja ulkoliikunta-alueiden ajankohtaiset 

 
Hyvinvointilautakunta ja liikuntapalvelut 
 

- Liikuntapäällikkö kertoi hyvinvointilautakunnan kokouksesta. Mm. palkintogaalasta ja siihen 
tulevista muutoksista. Mm. veteraaniurheilijoiden palkitseminen sekä kannustusstipendit juniori 
puolelle.  

- Kummiurheilijana on jatkossakin Joona Reiman 
- Ei muutoksia tilavuokriin. Uutena Siltatien hinnat. Koko Sali 30 €, yksi lohko 11€ 
- Kutsut palkintogaalaan lähtee piakkoin seuroille. 
- Ensi syksynä Siltatien liikuntasali käyttöön koko aikaiseen käyttöön. 

 
 
Tekninen lautakunta ja ulkoliikunta-alueet 
 
Työmaapäällikkö kertoi ajankohtaisia asioita:  

- Siltatien kenttähanke hankinta keskeytetty, eikä tule käyttöön vielä vuonna 2024.  
- Hiihtoladuilla havaittu ilkivaltaa. 
- Timmi360 teknisellä puolella käytössä koko vuoden. 
 

6. Muut asiat 
 
- Harrastamisen Ylöjärven malliin haetaan mukaan paikallisia toimijoita 
- 2.2.Hlun Urheilugaala klo 19.00. Valittiin seuraparlamentin osallistujiksi Emmi Sarvijärvi, Aro-

Pekka Kangasmäki ja Jyrki Tanhuanpää (Varalla) 
 

 
7. Seuraavat kokoukset 

Päätettiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi 23.4 tiistai kello 17.30. 
 

Aiheita: 
- Mapsto  
- Turvallisemman tilan periaatteet 
 
 

8. Kokouksen päättäminen 
 
Kokous päättyi klo 19.30 
 

 


